



## Referat

### Håndballgruppen - SSK

Periode: 14-Aug 2018    Tid: 20:00-22:00    Møtenr.: 07    Nullpunkt: Årskiftet

Referent: Trude S

Tilstede: Stian M, Paal T L, Aina L, Trude S

Forfall: Stian Andre L, Terje S

Sak nr.	Sak	Frist:	Ansv.:
2018/029	<b>Hva skal Arrangementskomiteen gjøre for oss i Håndballgruppen?</b> Da det er knyttet litt usikkerhet til hvilket mandat og ansvar denne gruppen har, tar Stian dette opp med hovedstyret på neste møte for å få en avklaring.	Juni	Stian
2018/047	<b>LERØYserien 2018/2019 Gutter – Arrangement</b> Søknad innvilget for runde 1. Arrangementskomiteen er informert, men kan ikke påta seg vakthold eller nødvendigvis være til stede under selve arrangementet. Melding tilbake om at man trenger 6-7 vakter, tidtakere og speaker. Dette må G18 holde. Foreldregruppen må informeres og tidtakere må bookes. Da det skal holdes Champions League kamper for volleyball, dagen etter, er det også viktig at renhold er oppmerksom på det.	15-Sept-2018	Terje
2018/048	<b>Avtale om tidtakere til 2 div Herrer</b> Tidtakere til kampene er til vurdering	31-Aug-2018	Paal
2018/056	<b>Fordeling av treningstider</b> Treningstider fordelt, møte holdt med trenere 14-Aug-2018	Avsluttet	Paal
2018/058	<b>Kort, Aktiv 365 – retningslinjer</b> Utarbeide retningslinjer for bruk av Aktiv365 treningskort.	01-Nov-2018	Aina

--	--	--	--

Håndballgruppen